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摘要摘要摘要摘要： 

本研究运用定量和定性相结合的方法对大兴区2005-2009年都市型现代农业进程进行了分析评价，并对其贡献因

素和制约因素进行了分析。2009年大兴区都市型现代农业综合指数为71.48，处于都市型现代农业初级阶段的中

期。5项一级指标功能中，较强的依次为区域和谐水平、生产功能和可持续发展能力三项，它们达到了基本实现

阶段的标准，且均处于基本实现阶段的中期。生态功能较弱，实现度为65.46%，处于都市型现代农业的初级阶

段的前期。服务功能最弱，实现度仅26.32%，尚处于都市型现代农业的准备阶段。依据评价结果，提出了推动

大兴区都市型现代农业发展的对策建议。 
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Evaluation and Countermeasures of Metropolis Modern Agriculture Process in 
DaXing District

Abstract: 

This study used qualitative and quantitative method and analysed Metropolis Modern Agriculture 
Process between 2005 to 2009 in Daxing district. The contribution factors and confinement factors were 
analyzed. The composite index of daxing metropolis modern agriculture in 2009 was 71.48, which 
indicated that the agriculture of daxing was in the middle stage of the metropolis modern agriculture 
primary phase.The regional harmonious level, production function and capacity for sustainable 
development reached the middle of the basic implementation stage.The score of Ecological function 
was 65.46% which was in the early stage of the metropolis modern agriculture primary phase. The 
realization degree of service function was 26.32%,which was the preparation of the metropolis modern 
agriculture.At last, this study promoted corresponding advices.
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